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1. Louis Eyskens 

Louis Eyskens blijft in dezelfde toestand als voordien. De echtgenote van Louis Eyskens heeft 

aangegeven dat hij zijn functie als voorzitter van de MiNa-raad niet meer zal kunnen uitoefenen. 

Dit zal zij nog schriftelijk aan de MiNa-raad laten weten. In de statuten is opgenomen dat als 

de voorzitter onbekwaam voor het voorzitterschap is geworden, de ondervoorzitter dan zijn 

plaats ineemt. Bijgevolg dient er een verkiezing te worden uitgeschreven voor de ondervoorzit-

ter.  

Nadat de MiNa-raad hier door schriftelijke bevestiging van gekregen heeft stellen Tim en 

Ronny een mail op naar de raadsleden, om hen hiervan op de de hoogte te brengen. Men zal 

zich tegen de volgende MiNa-vergadering kanidaat kunnen stellen voor ondervoorzitter van de 

MiNa-raad. Deze zal dan gekozen worden op die MiNa-raad. Er zal een bedankingsbrief wor-

den opgesteld voor Louis Eyskens voor zijn bewezen diensten aan de MiNa-raad.  

2. Goedkeuring en opvolging verslag MiNaraad 

Het verslag van de MiNa-raad zou vroeger moeten worden doorgestuurd naar de raadsleden. 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

Er zou in de Zoerselmagazine een klein artikeltje kunnen komen over bronbemaling, dit om 

meer duiding te geven, waarom men bemaalt en wat de impact hiervan is.  

3. Goedkeuring en opvolging Bijenraad 

Patrick duhayon is niet aanwezig maar heeft een mail gestuurd met opmerking: 

“Ik zou voorstellen om te houden zoals het dit jaar gebeurde, dus door groenwerk heel de straat 

en dus met een zeer gericht behoud van brem en andere waardevolle planten over beide kanten 

van de weg. Ook het deel van de Landweg (tussen Berkemei en Lage Weg) zou best in zo'n 

regime blijven, want tot vorig jaar stond daar ook de Grote Bremraap.”  

Zijn advies wordt gevolgd en de toestand voor deze straten blijft zoals voordien.  

Wordt er door de bijenraad een concrete actie gepland, zoja welke? 

4. Toelichting klimaatplan 

Marc gaat over de verschillende acties van het klimaatplan. 

Bij bye bye gazon hebben er weer meer mensen geparticipeerd. De Mensen van Go-Green zijn 

vorige week langsgekomen.  

In het park aan het koetshuis is er veel zwerfvuil, met zelfs een volle bak leeggoed. Kan er daar 

meer controle op zwerfvuil komen?   

Welke maatregelen gaan er komen rond energie? 

Met de verschillende diensten heeft men samengezeten om te bekijken wat er mogelijk is. Deze 

maatregelen gaan over hoe dat men intern op energie kan besparen en hoe men de burgers nog 

mee kan ondersteunen.  

Verder gebeurt er op vlak van mobiliteit ook nog veel, fietsbeloningsysteem wordt dit jaar in 

gebruik genomen, deel wagens & fietsen worden ook dit jaar in gebruik genomen.  

Kan er een plek voor telewerk of voor sturderen georganiseerd worden?  

Dit is al bekeken geweest, maar tot nu toe is de vraag om dit te organiseren klein. Hierdoor 

gebeurt dit tot op heden niet.  

Kwestie klimaat is er veel in beweging, dit is leuk om te zien.  
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5. Uitstap Minaraad  

Er zou een uitstap georganiseerd worden. Dit zou eind oktober of begin november plaatsvinden. 

Ronny stelt het volgende voor:  

Voorstel 1 

Planning  

• 9 u 30: aankomst Euridice/Hades - Boeretang 200, 2400 Mol - onderzoekscen-

trum radioactief afval 

• 9 u 45: welkom en introductie 

• 10 u: rondleiding in tentoonstelling 

• 11 u: bezoek laboratorium HADES gelegen 225 m onder de grond 

• 12 u: einde 

• 12u: 30 Lunch - Bistroo Tabloo - Gravenstraat 3, 2480 Dessel  

• 14u: Geleid bezoek aan Tabloo - Bezoekerscentrum ivm beheer van radioactief 

afval 

• 17u: einde 

Opmerkingen  

• Het bezoek aan Euridice kan enkele op een weekdag bijvoorbeeld: vrijdag 

• Het maximaal aantal personen is twee groepen van 17. 

• Voorafgaandelijk moet men voor Euridice/Hades de naam en geboortedatum op-

geven. 

• De afstand tussen mol en Dessel is 3,5 km 

• Het bezoek aan Euridice/Hades is gratis 

Voorstel 2 

Planning  

• 9u 30: aankomst Tabloo - Gravenstraat 3, 2480 Dessel - Bezoekerscentrum 

i.v.m. beheer van radioactief afval 

• 12u 30: Lunch Bistroo Tabloo 

• 14u: einde  

Opmerkingen 

• Bezoek op een zondag 

• Groepen van max 25 man met gids 

Dit is 40km van Zoersel verwijderd. Het gebruik van de bus van de gemeente zou moeilijk zijn, 

deze rijdt namelijk meestal rond voor de schoolkinderen. Er kan eventueel samen gereden wor-

den naar de locatie. 

Partners mogen mee, maar de kosten voor deze personen zullen niet gedragen worden door de 

MiNa-raad.  

Tim en Ronny stellen een mail of brief op naar de raadsleden, deze zullen dan moeten beslissen 

of de uitstap doorgaat.  

6. Omgevingsvergunningen  

De omgevingsvergunning wordt in excell-formaat doorgestuurd. Dit is een makkelijkere werk-

wijze, maar bevat minder informatie. Daarom wordt er voorgesteld om deze nieuwe werkwijze 

te behouden, maar als men extra info over een dossier wil dan kan men het opvragen.  

De MiNa-raad keurt deze werkwijze goed. 
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7. Varia  

Hoe is het gesteld met de vergunningn voor de Albert Heijn in Zoersel? 

Dit is geweigerd door de gemeente, maar goedgekeurd door de deputatie. De gemeente is naar 

de raad van vergunningsbetwisting gegaan zodat de Albert heijn er niet zou komen.  

Is het mogelijk om de bromfietsen op lawaai te controleren?  

Dit is iets voor de politie, en zal worden doorgegeven.  

Bij de tennis aan den otter, is er veel afval in de gracht, van wie is dat stuk en wie moet het 

ruimen?  

We gaan ter plaatse kijken wie dat het afval gecreerd heeft, en wie dat het moet ruimen.  

8. Vastlegging volgende MiNa-raad 

Dagelijks bestuur         MiNa-raad 

Donderdag 17 november Donderdag 1 december 

 

 

Tim Chabot       Ronny Van Soens 

Secretaris       voorzitter, wnd. 


